

"chantable Flour, and the false taring of Bread and "Flour Casks," to regulate the packing and inspection of Flour and Indian Meal, and to provide for ascertaining the quality of Biscuit in future."

Ordered, That Mr. *Taschereau* do carry the Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

Message from  
the Council.

A Message from the Legislative Council, by Mr. *De Léry*, one of the Masters in Chancery :

LEGISLATIVE COUNCIL,  
Saturday, 28<sup>th</sup> February, 1818.

Ordered, That a Message be sent to the Assembly, by one of the Masters in Chancery, to remind the Assembly, that no answer has been returned to the Message of this House, of the fourth of February, communicating the Resolution relative to a joint Address to His Royal Highness the Prince Regent, upon the expectation that Duties might be laid by the Imperial Parliament upon the Lumber of the *British North American Colonies* imported into *Great Britain*.

And then he withdrew.

The Messenger being called in again, was informed that this House will send an answer by a Messenger of their own.

Report of Com-  
mittee on the  
Petitions re-  
lating to Gaspé  
Gaol and Court  
House.

Mr. *Badeaux*, from the Special Committee to whom was referred the subject matter of the Petitions of the Commissioners for erecting a Gaol and Court House at *New-Carlisle*, in the Inferior District of *Gaspé*, as entered in the Journals of the eighth February, one thousand eight hundred and seventeen, reported, that the Committee had examined the allegations of the said Petitions, and had come to an opinion thereon, which he was directed to submit to the House, whenever it shall be pleased to receive the same ; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where it was again read, as followeth :

Your Committee having taken communication of the Petitions presented to them, such as are entered upon the Journals of this House of the eighth of February, one thousand eight hundred and seventeen, as well as of several Accounts and Estimates accompanying the same, proceeded to examine *William Crawford*, Esquire, Provincial Judge of the Inferior District of *Gaspé*, and one of the Commissioners appointed for the erection of a Gaol and Court House at *New-Carlisle*, who informed your Committee, that by the Statements and Estimates submitted to the Committee of this House, it was in contemplation merely to surround the Gaol and Court of Justice with a Wall only six feet high ; but that the said height would not be sufficient for securing the prisoners, and that it would therefore be necessary to make that Wall ten feet high above the ground, which might require two hundred pounds in addition to the sum mentioned in the Estimate aforesaid ; but that if, on the other hand, there be deducted from that Estimate the Building proposed to be erected on the space inclosed by the Walls surrounding the Court of Justice, the amount of the same Estimate will suffice for completing the said Gaol, Court House and Wall.

Your Committee is therefore of opinion, that it is necessary to grant a further sum of twelve hundred pounds, for completing and finishing the Court House and Gaol of *New-Carlisle*, in the Inferior District of *Gaspé*, with the surrounding Wall.

Report referred.

On motion of Mr. *Badeaux*, seconded by Mr. *Ogden*, Ordered, That the said Report be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Friday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Report.

House in Com-  
mittee on the  
Montreal Bank  
Bill.

On motion of Mr. *Cuvillier*, seconded by Mr. *Ogden*, Resolved, That the Order of the Day of yesterday, for the House in Committee, on the Bill to establish a Bank in the City of *Montreal*, be revived, and that this House do now resolve itself into the said Committee.

Accordingly, the House resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr.

"rine non marchande, ainsi que le faux tare sur les "Quarts de Farine et de Biscuit," qui règle l'Inspection de la Farine de Froment et de Bled d'Inde, et qui pourvoit à constater à l'avenir la qualité du Biscuit."

Ordonné, Que Mr. *Taschereau* porte le Bill au Conseil Législatif, et demande sa concurrence.

Message du Conseil Législatif, par Mr. *De Léry*, un des Maîtres en Chancellerie :

Message du  
Conseil.

CONSEIL LEGISLATIF,  
Samedi, le 28<sup>e</sup> Février, 1818.

Ordonné, Qu'un Message soit envoyé à l'Assemblée par un Maître en Chancellerie, pour faire souvenir à l'Assemblée qu'il n'a été fait aucune réponse au Message de cette Chambre du quatrième de Février, qui communiquoit la Résolution du Conseil, relativement à une Adresse des deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent, sur l'attente que des Droits peuvent être mis par le Parlement Impérial sur les Bois des Colonies Britanniques de l'*Amérique* du Nord, importés dans la *Grande-Bretagne*.

Et ensuite il s'est retiré.

Le Messenger étant appelé, il a été informé que cette Chambre enverra une réponse par un de ses Messagers.

Mr. *Badeaux*, du Comité Spécial auquel a été référé l'objet des Pétitions des Commissaires pour ériger une Prison et une Salle d'Audience à *New-Carlisle*, dans le District inférieur de *Gaspé*, telles qu'entrées dans le Journal du huitième Février, de l'année mil huit cent dix-sept, a fait rapport que le Comité avoit examiné les Allégués desdites Pétitions, et avoit formé une opinion sur iceux, qu'il avoit ordre de soumettre à Chambre, lorsqu'il lui plaira de la recevoir : Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où il a été lu de nouveau comme suit :

Rapport du Co-  
mité sur les Pé-  
titions concer-  
nant la Prison et  
la Cour de Gas-  
pé.

Votre Comité après avoir pris communication des Requêtes à lui présentées, telles qu'entrées dans les Journaux de cette Chambre du huit Février mil huit cent dix-sept, ainsi que de divers Comptes et Estimations accompagnant icelles, a procédé à entendre *William Crawford*, Ecuyer, Juge Provincial du District Inférieur de *Gaspé*, et l'un des Commissaires appointés pour l'érection d'une Prison et Salle d'Audience à *New-Carlisle*, lequel a informé votre Comité que par les Devis et Estimations soumis au Comité de cette Chambre, il n'étoit en contemplation d'entourer la Prison et la Cour de Justice que par un mur de six pieds de haut seulement, mais que cette hauteur ne seroit pas suffisante pour la sûreté des Prisonniers, et qu'en conséquence il faudroit bâtir ce mur à dix pieds de haut hors de terre, ce qui pourroit faire une augmentation de deux cens Livres en sus de ce qui est mentionné dans la susdite Estimation ; mais que d'un autre côté si l'on déduit de cette Estimation les Bâtisses projetées à être faites dans l'enceinte des murs de la Cour de Justice, le montant de la même Estimation suffira pour compléter ladite Prison, la Salle d'Audience et le mur.

Votre Comité en conséquence est d'opinion qu'il est nécessaire d'accorder une somme additionnelle de douze cens Livres, pour finir et parachever la Salle d'Audience et la Prison de *New-Carlisle*, dans le District Inférieur de *Gaspé*, avec les murs d'alentour.

Sur motion de Mr. *Badeaux*, secondé par Mr. *Ogden*, Ordonné, Que ledit Rapport soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Le Rapport ré-  
féré.

Résolu, Que, Vendredi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Rapport.

Sur Motion de Mr. *Cuvillier*, secondé par Mr. *Ogden*, Ordonné, Que l'Ordre du jour d'hier, pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour établir une Banque dans la Cité de *Montréal*, soit rétabli, et que cette Chambre se forme maintenant en ledit Comité.

Chambre en Co-  
mité sur le Bill  
de la Banque de  
la Banque de  
Montréal.

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr.